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Beste leden,

Met deze brief brengt de Raad van Advies (RvA) de Algemene Ledenvergadering (ALV) graag op de

hoogte van het advies van de RvA over het bestuur en het jaarplan.

Inleiding

Binnen Studievereniging PAP heeft de RvA zoals de naam al zegt een adviserende rol. In het

Huishoudelijk Reglement is vastgelegd dat de Raad van Advies tenminste gevraagd en ongevraagd

advies geeft aan het bestuur op vele verschillende manieren. Daarbij geeft de RvA ook advies aan de

ALV over de algemene gang van zaken binnen de vereniging en de stukken zoals besproken op ALV’s.

De RvA licht de ALV per brief in over haar bevindingen en inzichten met betrekking tot de officiële

documenten voorafgaand aan de ALV.

Puntsgewijs zullen de te bespreken stukken worden doorlopen en de algemene gang van zaken wordt

besproken.

Algemene gang van zaken

De RvA heeft afgelopen kandidaatsbestuurperiode regelmatig contact gehad met het bestuur en

ontving ook de notulen van de eerste vergaderingen van begin af aan. Van de vorige RvA bleef er in

verband met de dakpanconstructie van de RvA één RvA lid van verenigingsjaar 2022-2023 ook lid van

de nieuwe RvA. Hierdoor verliep de overdracht snel en soepel. De nieuwe RvA is positief over het 22e

bestuur en kijkt erg uit naar wat dit verenigingsjaar allemaal nog gaat brengen en naar de

samenwerking die met elkaar wordt aangegaan.

Er is tot op heden nog geen vergadering tussen het bestuur en de RvA geweest. De verwachting is dat

deze kort na de WALV plaats zal vinden om afspraken te maken en zaken te bespreken. Wel hebben de

voorzitter van het bestuur en de voorzitter van de RvA samengezeten om verschillende zaken af te

stemmen en heeft de RvA kort voor de WALV ook één keer vergaderd. Bovendien heeft er ook al een

bonding plaatsgevonden tussen het 22e bestuur en de RvA.

De RvA heeft anders dan vorig verenigingsjaar, minder actief ondersteund en meegelopen tijdens de

faculteits introductieweek (FI-week). De RvA denkt zelf dat dit komt, omdat er sinds dit jaar een

Promocie is die het bestuur steunt met het organiseren van de FI-week. Dit is in het gesprek tussen de

twee voorzitters (RvA en bestuur) besproken en dit werd beaamd. Ondanks de steun van een

Promocie kan de RvA altijd vragen of ze hulp willen. In de eerste periode van de samenwerking met

het nieuwe bestuur heeft de RvA opgemerkt dat de inwerking op alle functies goed verliep. Af en toe

ontstond tussen het 21e bestuur, het 22e bestuur en de oude en nieuwe RvA miscommunicatie, maar

dit werd gauw opgehelderd. Verder heeft het bestuur zich aan alle deadlines gehouden en loopt alles

zoals gewenst.

Stuk: Jaarplan 2023-2024

De RvA heeft enige tijd geleden het concept Jaarplan 2023-2024 ontvangen en ieder lid van de RvA

heeft daar hun meningen en reacties op achtergelaten.

De RvA kijkt positief naar het jaarplan zoals het nu op de website is gepubliceerd. Bij de conceptversie

legde de RvA met name de druk op dat het nieuwe bestuur groter mocht denken en hier en daar meer

vernieuwing mocht aanbrengen, omdat de plannen relatief veel aansloten op het afgelopen

verenigingsjaar. De RvA heeft daarnaast ook gelet op of de plannen haalbaar en concreet waren. De

RvA is van mening dat de plannen haalbaar zijn.

De RvA ziet dat het nieuwe bestuur hard aan de slag is geweest met het verwerken van de feedback

van de RvA en dat er nu meer vernieuwing in de plannen zit en de plannen concreter zijn gemaakt

zoals bij maatschappelijk relevante thema’s, besparing, familiedag, CLB en bekendheid sponsoren. De

RvA wil het nieuwe bestuur wel adviseren om nu al na te gaan denken over eventuele extra plannen en

nieuwe doelen voor de tweede helft van het jaar, zodat het hele verenigingsjaar vernieuwend blijft. De

RvA gelooft ook dat hier genoeg tijd en ruimte voor zal zijn. De RvA zal gedurende het verenigingsjaar

toezicht houden op het nakomen van het jaarplan.

Wij vragen de ALV om kritisch te kijken naar de nieuwe plannen en of er nu genoeg vernieuwing in

staat.



Stuk: Financieel jaarplan 2023-2024

De RvA heeft net zoals het concept van het jaarplan ook het financieel jaarplan 2023-2024 ontvangen

en daar hun meningen en reacties op achtergelaten. Ook hier kijkt de RvA positief naar. Het financieel

jaarplan zag er al netjes en uitgebreid uit bij de conceptversie. De meeste punten waren al sterk

beargumenteerd. De RvA heeft vooral gevraagd naar betere en/of uitgebreidere toelichting bij

sommige bedragen en posten. Het bestuur heeft hier goed naar geluisterd en de ontbrekende

toelichtingen zijn toegevoegd. De RvA heeft echter twijfel over de post ‘Reservering LOOP’ aangezien

de RvA weet dat het nog onzeker is of er een activiteit wordt georganiseerd. De RvA adviseert het

nieuwe bestuur daarom om de ALV hier goed van op de hoogte te blijven houden en hier alleen geld

voor in te begroten als leden er ook baat bij hebben. Verder staat de RvA helemaal achter het

document.

Ook bij dit document vraagt de RvA de ALV om kritisch te kijken naar de bestemmingen en de

verdeling van het geld.

De hierboven beschreven bevindingen zijn kort beschreven. Natuurlijk beantwoorden we graag al

jullie vragen, wanneer de ALV deze nog heeft. Neem hiervoor contact op met Sanne Horeman,

voorzitter RvA, of met iemand anders van de RvA.

Wij hopen jullie bij deze voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

RvA 2023-2024

Sanne Horeman, Siebe Koers, Babette Roovers, Eva Harteveld, Marije Tuenter en Elske van der Ree.


